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Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2024. április 12i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Nedoba Károly képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 11 fő

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita címzetes főjegyző, Dr. Varnyu Péter
aljegyzőhatósági osztályvezető, Bognár Dudar Krisztina
gazdasági osztályvezetőhelyettes, Ábrahámi Dóra műszaki
osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési osztályvezető,
Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Huszárné Kovács Márta Sárbogárdi Zengő Óvoda igazgató,
Dienes Katalin SESZI vezető,

Lakosság részéről: 1fő

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, aképviselőtestület soros nyílt ülését 922 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő
testület határozatképes, 11 képviselő tartózkodik az ülésteremben.
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
84/2024.(TV.12.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. április 12
i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
85/2024.(TV.12.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. április 12
i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: javasolja, hogy a Képviselőtestület vegye fel napirendjére a 15/1.
Sárbogárd Város Helyi Epítési Szabályzatáról szóló 1/2017.(II.2.) önkormányzati rendelet
módosítása, 15/2. Városi Polgárőr Szervezet Sárbogárd hozzájárulási kérelme a szolgálati
gépkocsi javítási költségéhez c. előterjesztéseket. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze!

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

—

10.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
86/2024.(IV.12.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Napirend:
Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.

Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelősök

A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Előadó: polgármester

A Sárbogárdi Zengő Óvoda Pedagógiai Programjának és Házirendjének módosítása
Előadó: polgármester

A Sárbogárdi Zengő Óvoda 2024/2029 továbbképzési terve és a 2024/2025. nevelési
évre vonatkozó beiskolázási terve
Előadó: polgármester

A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 48/2015.(XI.26.) önkormányzati rendelet
módosítása

Előadó: címzetes főjegyző

Pályázat benyújtása a TOP Plusz1.2.121 kódszámú, Élhető települések című
pályázati felhívásra
Előadó: polgármester

Pályázat benyújtása a Helyi Humán fejlesztések című, TOP Plusz3.1.323 kódszámú
pályázati felhívásra
Előadó: polgármester

Pályázat benyújtása Árpád utca felújítására (TOP PLUSZ1.2.321)
Előadó: polgármester

Pályázat benyújtása a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény fejlesztésére
(TOP Plusz3.3.221)
Előadó: polgármester



11. Pályázat benyújtása Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde energetikai fejlesztésére
(TOP Plusz 2.1.121)
Előadó: polgármester

12. "Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelem elbírálása
Előadó: polgármester

13. Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet feladatellátása
Előadó: polgármester

14. Szavazatszámláló bizottságok tagjainak megválasztása
Előadó: címzetes főjegyző

15. Bejelentések
15/1. Sárbogárd Város Helyi Építési szabályzatáról szóló 1/2017.(II.2.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyző
15/2. Városi Polgárőr Szervezet Sárbogárd hozzájárulási kérelme a szolgálati gépkocsi
javítási költségéhez
Előadó: polgármester

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők voltak.
Március 8án az ipari csarnokot kiürítette a bérlő. Ezt március 11én hatósági szinten

leellenőriztük.
Március 9én alpolgármester úr vett részt a FittBogárd rendezvényen, a Polgárőr rendezvényen

pedig Tóth Béla képviselő.
Március 11én egy gyermekvédelmi konferenciát kezdeményezett a Családsegítő, amelyen

részt vettem. Jelen voltak a rendőrség, szociális intézmény, különböző oktatási
intézmények képviselői.

Március 12én egy online pályázati konferencián vettem részt.
Március 13án volt a rendőrség évértékelője, ahol megtudhattuk, hogy a Sárbogárdi

Rendőrkapitányság továbbra is a tényleges elért eredményeivel és a statisztikáival is
eléggé jó helyet foglal el a megyében, de országos összehasonlításban sem lehet
okunk panaszra. Ugyanezen a napon egyeztettünk a Vertikál Zrtvel a Dészolg Kft.
további sorsáról. Nem túl jók a gazdasági lehetőségek, ennek megfelelően a
városüzemeltetésnek illetve a kegyeleti szolgáltatásnak a Dészolg Kft által végzett
részét kiírtuk pályázatra. A pályázat még tart, ha lesz eredménye ide fogjuk hozni.

Március 14én alpolgármester úrral minden helyszínen, ahol annak megfelelően emlékművek
vannak, koszorúztunk, A városi ünnepség is lezajlott, színvonalas műsort láthattunk.
Innen is szeretném megköszönni a gimnázium diákjainak, illetve a felkészítő
tanárnak.

Március 18án volt az önkormányzat biztosításaival kapcsolatban egy hosszasabb egyeztetés.
Folyamatosan érünk el eredményeket abban, hogy a biztosítási szolgáltatások jobbak
legyenek, amit az önkormányzat kap és lehetőség szerint kevesebbe kerüljenek.
Megtartottuk a szokásos egyeztetést a település háziorvosaival és most a
gyerekorvosok is jelen voltak. Végig gondoltuk, hogy ki hogyan vesz részt ebben az
újraszervezett ügyeletben a következő két hónapban, illetve a nyári helyettesítési
rendről is beszéltünk.



Március 21én a katasztrófavédelem szakemberei voltak itt. Áttekintettük több felszíni
monitoring és egyébként korábban ásványvíz kitermelésre alkalmas kútnak a jogi és
tényleges helyzetét. Egyet nem találtunk meg, ami a vízkönyvben szerepel. Annak
is folyik a felderítése. Valószínű a korábbi tulajdonos időközben megszüntette.
Monitoring kút volt, ami 10 méter mély, nincs nagy jelentősége, de nyilván meg kell
találni.

Március 23án tartottuk meg részben a sportcsarnoknak a saját javára, részben pedig a Kossuth
Zsuzsanna Általános Iskola Szakiskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani
Intézmény javára az első sportbált. A Kossuth iskolának emlékezetem szerint 1
millió forintot tudunk juttatni, illetve a csarnoknak is maradt egy több mint félmillió
forintos saját bevétele.

Március 25én egyeztettem az összes beruházásunknál a megbízott műszaki ellenőrrel a
szükséges feladatokról, illetve a Dészolg Kft. helyi vezetőjét tájékoztattam arról,
hogy a tulajdonosok hol tartanak, merre menjen tovább a céggel való
együttműködés.

Március 26án rendkívüli képviselőtestületi ülést tartottunk, ahol a városüzemeltetési illetve a
temető üzemeltetési szerződés vonatkozásában pályázat kiírásáról döntöttünk,
valamint településrendezési eszközök kapcsán hoztunk döntést.

Március 28án alpolgármester úrral részt vettünk a Megyei Közgyűlés ülésén.
Április 3án a Maradványhasznosító Zrtnél voltam Budapesten. Aláírtuk azt a szerződést, ami

a volt Domján pékség udvarán levő, nem túl jó állapotú épület átadásáról szól. A
korábbi tulajdonos Domján János 20 évig kérte a Magyar Államtól, de nem kapta
meg. Most az önkormányzat térítésmentesen megkapta, kérdezték, hogy mi a
stratégiai célunk az épülettel. Nem biztos, hogy menthető a felépítmény, valamit
majd kezdünk vele.

Április 6án volt a Szentmiklósi Borkedvelők által szervezett borverseny. Ahogyan én meg
tudom ítélni a 147 minta, amit leadtak, elég nagy szám. Színvonalas rendezvény volt.

Április 9én a közvilágítás korszerűsítés lehetséges útjairól beszéltünk egy céggel, akik teljesen
újszerű megközelítéssel jöttek, az önkormányzatokhoz közelebb álló finanszírozási
lehetőséggel. Azt gondolom, hogy ez egy hosszú út eleje.

Április 10én a Sárbogárdi Napok őrzése kapcsán tartottunk egy szakmai egyeztetést a céggel.
Létszámokról, időpontokról stb. Ugyanezen napon voltak a bizottsági ülések is.

Előző testületi ülésen zárt ülés nem volt.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnake szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

ÉDbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy vane
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselőtestület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását,

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
87/2024.(TV.12.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a címzetes főjegyző jelentésének elfogadását.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a címzetes főjegyző jelentését elfogadta ésaz alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
88/2024.(TV.12.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a címzetes főjegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
89/2024.(TV.12.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az aljegyzőhatósági osztályvezető jelentésének
elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az aljegyzőhatósági osztályvezetőjelentését elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
90/2024.(TV.12.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
az aljegyzőhatósági osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfo gadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
91/2024.(IV.12.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezető jelentésének elfogadását.



A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
92/2024.(TV.12.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a szervezési osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

1. A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési szabályzatának módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben igazgató asszonyt. A jogszabály megváltoztatta azelnevezéseket, az új pedagógus életpálya törvény által hozott intézkedéseket végig kell vezetni
a dokumentumokon, illetve a megszűnt közalkalmazotti tanácsot ki kell vezetni. Számos
technikai jellegű módosítás van.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon fo glaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane?

A képviselők a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
, — 93/2024.(TV.12.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési szabályzatának módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , A Sárbogárdi Zengő Óvoda
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és
Működési Szabályzatának módosítását elfogadja.

Utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az igazgató asszonyt tájékoztassa.

Határidő: értesítésre: 2024.május 5.
Felelős: címzetes főjegyző

4. A Sárbogárdi Zengő Óvoda Pedagógiai Programjának és Házirendjének módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: nem kívánok szóbeli kiegészítést fűzni.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon fo glaltak
állást a napirendi pont kapcsán?



Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását a szakmai beszámolóra vonatkozóan.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
, 94/2024.(TV.12.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Ovoda Pedagógiai Programjának és Házirendjének módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta " A Sárbogárdi Zengő
Ovoda Pedagógiai Programjának és Házirendjének módosítása" tárgyú előterjesztést és az
alábbi határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Sárbogárdi Zengő Óvoda Házirendjének
és Pedagógiai programjának módosításával egyetért.

Utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az igazgató asszonyt tájékoztassa.

Határidő: értesítésre: 2024.május 5.
Felelős: címzetes főjegyző

5. A Sárbogárdi Zengő Óvoda 2024/2029. továbbképzési terve és a 2024/2025. nevelési
évre vonatkozó beiskolázási terve
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: áttekinthető tervezést látunk. A továbbképzés, szakmai előremenetel fontos.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
, 95/2024.(TV.12.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Ovoda 2024/2029. továbbképzési terve és a 2024/2025. nevelési évre
vonatkozó beiskolázási terve

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , A Sárbogárdi Zengő Óvoda
2024/2029. továbbképzési terve és a 2024/2025. nevelési évre vonatkozó beiskolázási terve"
tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Sárbogárdi Zengő Óvoda 2024/2025.
nevelési évre vonatkozó beiskolázási tervét megismerte és a 2024/2029. évi Továbbképzési
Tervét megismerte és elfogadja.

Utasítja a címzetes főjegyzőt, hogy a döntésről az igazgató asszonyt tájékoztassa.

Határidő: értesítésre: 2024. május 5.
Felelős: címzetes főjegyző

6. A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 48/2015.(XI.26.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: a bölcsődevezető kezdeményezte az előterjesztést, minden évben felül
szoktuk vizsgálni a térítési díjat. Az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi először az ÜJB
elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: ugyanerről kérdezi a PVVB elnökét.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a beérkezett javaslattal egyező a rendeletmódosítás tartalma. Megnyitom a
napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosításelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta:

Sárbogárd Város Onkormányzata Képviselőtestületének
6/2024.(TV.16.) önkormányzati rendelete

A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 48/2015.(XI.26.)
önkormányzati rendelet módosításáról

7. Pályázat benyújtása a TOP Plusz1.2.121 kódszámú, Élhető települések című pályázati
felhívásra
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a Települési és Területfejlesztési Operatív Program TOP 2013ban kellett
volna, hogy fizikailag elinduljon, 2016ra voltak is kiírások és lefutott ebből az első kör az
úgynevezett 20142020as támogatási ciklusban. a 20212027es ciklusban hamarosan lesznek
kiírások. Most megjelent néhány kiírás, amire van jogunk pályázni. Korábban egy európai uniós
döntés alapján nekünk is fenntartható városfejlesztési stratégiát kellett készítenünk, és a
fenntartható városfejlesztési stratégia volt az alapja annak, hogy bármilyen uniós forrást érintő
pályázaton indulhassunk. Majd egy újabb európai uniós döntés után, miután mi már ezt
elfogadtuk, azt állapították meg, hogy túl sok település lett, akinek ezt előírták. Fejér
vármegyében ezért a nyolcból négyet kivettek. Ez a négy Martonvásár, Bicske, Enying és
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Sárbogárd. Azt mondták, hogy a négy legnagyobb marad meg ebben a körben. Tehát
Székesfehérvár, Dunaújváros, Mór és Gárdony. Most van négy olyan kiírás, ami azoknak a
településeknek a helyzetbehozására született, akik kikerültek a fenntartható városfejlesztési
stratégiával ellátott városok közül. Ezek jönnek itt sorban. Az első az élhető települések című
kiírás. Ezek február közepi megjelenés és áprilisi végi hosszabbított beadási határidőt
tartalmaznak. Nem nagyon volt benne kifutás. Ebbe a kiírásba az Ifjúsági park rehabilitációjánaka következő lépcsője tud belekerülni, illetve a Tüzér utcai játszótér felújítása. Elég sokszorhasználjuk az Ifjúsági parkban a színpadot, erre szeretnénk egy állandó fedést tenni, mert akkornem kellene hatalmas összegért színpadfedést bérelni. Szeretnénk még az Ifjúsági parkban egyállandó odatelepített vizesblokkot. Ez is a pályázat része tudna lenni. Ezek kifejezetten hasznos
fejlesztések lennének Sárbogárdon, viszont nem tudjuk még, hogy az uniós forrás hogyan áll
rendelkezésre.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: nagyon precízen ki lett számolva. Mennyire új ez? Tehát ha az inflációt nézzükúgy általában mire ez kivitelezésre kerül, ez az összeg lehet akár a duplája. 10094 támogatástkapunk? Nem kell az önkormányzatnak önrészt biztosítani, de ha pld. a duplája lesz, akkor iskapunk rá támogatást, vagy esetleg saját pénztárcából is kell hozzátenni?

Dr. Sükösd Tamás: a keret fix egyelőre. Keret ráemelés a 20142020as TOPban is mindenalkalommal volt. Értünk is el ebben eredményt pld. az inkubátorháznál, de nem is annak volt alegnagyobb az ollója időben, hanem az ipari parknak. Az ipari parknál volt egy 170 millióforintos lyuk. Amit mindenki látott, hogy a 6 éves inflációt, minimálbéremelkedést és azalapanyagáremelkedést nem fogjuk tudni kigazdálkodni. Ott sikerült elémi azt akompromisszumot, hogy ez egy következő kiírással megvalósuljon. Bizakodó vagyok, eddigmenni szokott a ráemelés.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
96/2024.(TV.12.) határozata

Pályázat benyújtása a TOP Plusz1.2.121 kódszámú,
Elhető települések című pályázati felhívásra

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Pályázat benyújtása a TOP Plusz1.2.121 kódszámú, Elhető települések című pályázati felhívásra" tárgyú előterjesztést megtárgyalta.
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a TOP Plusz1.2.121 kódszámú, Élhetőtelepülések című pályázati felhívásra pályázat benyújtását határozta el.

A támogatási kérelem címe: Sárbogárdi Ifjúsági Park és a Tüzér utcai játszótér fejlesztése
A. felhívás kódszáma: TOP Plusz1.2.121

A támogatás igényelt összege: nem haladhatja meg a 271 950 000 Ftot

Pályázati támogatás mértéke: 100 4



A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat elkészítésével járó beszerzéseklebonyolítására, a pályázathoz szükséges megállapodások megkötésére, nyilatkozatokmegtételére és a pályázat benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggőintézkedések megtételére.

A képviselőtestület a pályázat elkészítéséhez szükséges költségeket az Önkormányzatköltségvetésében biztosítja és nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztésmegvalósítására.

Határidő: pályázat benyújtására 2024. május 31.
Felelős: polgármester

8. Pályázat benyújtása a Helyi humán fejlesztések című, TOP Plusz3.1.323 kódszámúpályázati felhívásra
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: nagy szükség van a humán fejlesztésre, minden olyan, amitől bármelyiksárbogárdi több lesz tudatában arra nekünk szükségünk van, ezért ezen a pályázaton is fontosnaktartjuk, hogy indulni tudjunk. Azt is lehet látni, hogy egyrészt a szociális intézmény, aki megtudja az elesetteket, időseket célozni vagy a sportegyesület, aki részt vesz ebben, meg tud célozniszintén egy igen széles réteget. Ezzel olyan programokat, fejlesztéseket hozhatunk, aminekegyrészt van értelme, másrészt lesz rá fogadókészség.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon fo glaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
97/2024.(TV.12.) határozata

Pályázat benyújtása a Helyi humán fejlesztések című,
TOP Plusz3.1.323 kódszámú pályázati felhívásra

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Pályázat benyújtása a Helyi humánfejlesztések című, TOP Plusz3.1.323 kódszámú pályázati felhívásra" tárgyú előterjesztéstmegtárgyalta.

Sárbogárd Város Önkormányzat a Terület és Településfejlesztési Operatív Program Pluszkeretében a TOP Plusz3.1.323 kódszámú, Helyi humán fejlesztések című pályázatifelhívásra, konzorciumi együttműködés keretében támogatási kérelem benyújtását határozta el.
A felhívás kódszáma: TOP Plusz3.1.323

Konzorcium vezetője: — .
— — Sárbogárd Város Onkormányzata

Konzorciumi partnerek:
— — Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény
— — Sárbogárd Sportegyesület
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— — Diligencia Tehetséggondozó Alapítvány

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat elkészítésével járó beszerzéseklebonyolítására, a pályázathoz szükséges megállapodások megkötésére, nyilatkozatokmegtételére és a pályázat benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggőintézkedések megtételére.

A képviselőtestület a pályázat elkészítéséhez szükséges költségeket az Önkormányzatköltségvetésében biztosítja és nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztésmegvalósítására.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

9. Pályázat benyújtása Árpád utca felújítására (TOP Plusz1 .2.321)
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az útfelújítások kapcsán fontos feladatunk, hogy folyamatosan tudjunkalternatívát nyújtani a 63as útnak, ha bármi történik. Illetve a Sárbogárd keleti részén találhatóiparterületek megközelítése is úgy történjen, hogy azt ne érintse tömegkorlátozás. Ezthelyettünk kitalálta már elég régen a Magyar Közút Zrt., hogy ennek a színtere az Árpád utca.Az utca ezt rendesen meg is sínylette az ott lakó vállalkozások is komoly terhelést jelentenek,de komoly terhelést jelent az is, hogy az összes ipari üzem, szárítók stb. komoly forgalmatgenerálnak. Amióta pedig a tanuszoda, sportcsarnok, rendőrség odakerült ez tovább indokoltaaz Árpád utca felújítását. Mi erre úgynevezett indikatív árajánlatot kértünk az elmúlt háromévben néhányat. Egészen magas számok jöttek ki. Teljesen biztos vagyok benne, hogy ebből aforráskeretből is csak akkor lehet a felújítást elvégezni járdával, adott esetben kerékpársávvalegyütt, hogy ha fel tudjuk kelteni azoknak a multinacionális cégeknek az érdeklődését, akiksaját maguk állítják elő az aszfaltot, mert aki már valamilyen fajta viszonteladói konstrukcióbanvan, azoktól már a két éve kért árajánlataink is magasabbak voltak annál a számnál, mintamilyen a pályázatba most bele van írva. Nyílt kiírás, az indul rajta, aki akar. Remélem a forrásis megérkezik hozzá. Az eredeti elképzelésünk, amire a pályázatot szerettük volna beadni és azthittük, hogy tágabb lesz a keret, az arról szólt, hogy a 63as út mindkét alternatíváját csináljukmeg, tehát az Árpád utcát és a Tinódy utcát is. Amikor a tervezés során látszott, hogy az összegnem elég, meg kellett nézni, hogy most ennek az oltárán melyiket áldozzuk föl, akkor nagyonhosszan nem kellett gondolkodni, mert az Árpád utca megkerülhetetlen és az is egészen biztos,hogy ezt a forrásszintet Sárbogárd Város Önkormányzata saját erőből belátható időn belül nemfogja elérni.
Fé előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon fo glaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
98/2024.(TV.12.) határozata

Pályázat benyújtása Árpád utca felújítására (TOP Plusz1.2.321)
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Pályázat benyújtása Árpád utcafelújítására (TOP PLUSZ1 .2.321)" tárgyú előterjesztést megtárgyalta.
Sárbogárd "Város Önkormányzat Képviselőtestülete a TOP Plusz1.2.321 kódszámú,Belterületi utak fejlesztése című pályázati felhívásra pályázat benyújtását határozta el.
A támogatási kérelem címe: A sárbogárdi belterületi gyűjtőút, az Árpád utca komplex felújítása
A felhívás kódszáma: TOP Plusz1.2.321

A támogatás igényelt összege: nem haladhatja meg a 500 millió FtotPályázati támogatás mértéke: 100 94

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat elkészítésével járó beszerzéseklebonyolítására, a pályázathoz szükséges megállapodások megkötésére, nyilatkozatokmegtételére és a pályázat benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggőintézkedések megtételére.

A képviselőtestület a pályázat elkészítéséhez szükséges költségeket az Önkormányzatköltségvetésében biztosítja és nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztésmegvalósítására,

Határidő: pályázat benyújtására 2024. március 31.
Felelős: polgármester

10. — Pályázat benyújtása a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény fejlesztésére (TOPPlusz3.3.221)
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: nagyon örülök ennek a kiírásnak, de nem erre készültünk. A fő utcai ÁpolóGondozó Otthon mostani épületét szerettük volna felújítani. Továbbra is lobbizunkfolyamatosan egyedi kormánydöntésért azért, hogy építhessünk egy nagy intézményt a meglévőmögé. A telek elér a vasútig, gyakorlatilag bármit építhetnénk mögé, ha lenne rá forrás.Azonban a kiírók továbbra is fenntartották azt, ami az Európai Unióban sajnos folyamatosanmegvan az úgynevezett kitagolási irányelv. Nincs arra szükség, hogy nagy szakellátókatépítsünk, mert kicsi intézmények kellenek. Én ezzel nem értek egyet. Sajnos, mivel abban azintézményben szakellátást nyújtunk, ezért arra az intézményre nem költhetünk ebből a pályázatiforrásból. Az is kiderült, hogy ebből a pályázati forrásból a szociális intézmény által belakottépületek közül a volt 8 tantermes iskolára, ahol a Családsegítő, a Házi Segítségnyújtás működikarra tudunk költeni.
9.28 órakor Dr. Prágerné Topp Erika elhagyta a termet.

Jelen van 10 fő képviselő.

Tavaly egyedi döntéssel és önkormányzati saját forrásból áthozva az idei évre az épületrőlsikerült száműznünk rengeteg galambot, sikerült megóvnunk az egyébként fokozottan védettbaglyokat és sikerült letakarítani rengeteg guánót. Gyönyörű a padlástér, egyes helyeken 8méter magas. Ez a része rendben van, de az épület többi része, ami azt gondolom, hogyvédelemre is érdemes nagyon rossz állapotban van. Ezt szeretnénk ebből a pályázatbólfelújítani.

9.30 órakor Dr. Prágerné Topp Erika visszatért a terembe.
Jelen van 11 fő képviselő.Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane anapirendi pont kapcsán?
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A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
99/2024.(TV.12.) határozata

Pályázat benyújtása a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény
fejlesztésére (TOP Plusz3.3.221)

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,Pályázat benyújtása a SárbogárdiEgyesített Szociális Intézmény fejlesztésére (TOP Plusz3.3.221)" tárgyú előterjesztéstmegtárgyalta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Terület és Településfejlesztési OperatívProgram Plusz keretében a TOP Plusz3.3.221 kódszámú, Helyi egészségügyi és szociálisinfrastruktúra fejlesztése című pályázati felhívásra pályázat benyújtását határozta el.
A támogatási kérelem címe: Sárbogárdi szociális alapszolgáltatások fejlesztése a társadalmifelzárkózás érdekében

A felhívás kódszáma: TOP Plusz3.3.221

A támogatás igényelt összege: nem haladhatja meg a 237 millió FtotPályázati támogatás mértéke; 100 94

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat elkészítésével járó beszerzéseklebonyolítására, a pályázathoz szükséges megállapodások megkötésére, nyilatkozatokmegtételére és a pályázat benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggőintézkedések megtételére.

A képviselőtestület a pályázat elkészítéséhez szükséges költségeket az Önkormányzatköltségvetésében biztosítja és nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztésmegvalósítására.

Határidő: pályázat benyújtására 2024. március 31.
Felelős: polgármester

11. — Pályázat benyújtása Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde energetikai fejlesztésére (TOPPlusz2.1.121)
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az intézményeink közül a bölcsőde volt az, ahol el lehet érni azt azenergetikai megújulást, tehát azt a fajta kategóriaugrást amit a kiíró elgondolt. Amikor volt azegyébként senki által nem használ szélessávú rendszer, amit az önkormányzat eladott, az abbólbefolyt vételárat teljes egészében a bölcsőde felújítására fordítottunk, ami elég volt arra, hogybelülről rendbe rakjuk az épületet. A bölcsőde épülete a Rektoriszvilla nyilván nem a 19.századi fényét, de még csak nem is a 20. századi jobb időket idéző kinézettel bír. 19451990.közötti rendszer egyik bűne, hogy számos olyan építészeti struktúra elemet ami ennél jobbannézett ki a képek szerint azt elfalazták, elvakolták. Ennek ellenére látszik, hogy az épület szépvolt. Az energetikai megújuláshoz nagyon komoly munkára és komoly összegű forrásra vanszükség.
Az előterj esztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?
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Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A képviselők a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
100/2024.(TV.12.) határozata

Pályázat benyújtása Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde energetikai
fejlesztésére (TOP Plusz2.1.1 21)

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Pályázat benyújtása SárbogárdiHársfavirág Bölcsőde energetikai fejlesztésére (TOP Plusz 2.1.121)" tárgyú előterjesztéstmegtárgyalta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a TOP Plusz 2.1.121 kódszámú,nkormányzati épületek energetikai korszerűsítése című pályázati felhívásra pályázatbenyújtását határozta el.

A támogatási kérelem címe: Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde energetikai fejlesztése
A. felhívás kódszáma: TOP Plusz 2.1.121
A támogatás igényelt összege: nem haladhatja meg a 152 millió FtotPályázati támogatás mértéke: 100 94

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat elkészítésével járó beszerzéseklebonyolítására, a pályázathoz szükséges megállapodások megkötésére, nyilatkozatokmegtételére és a pályázat benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggőintézkedések megtételére.

A képviselőtestület a pályázat elkészítéséhez szükséges költségeket az Önkormányzatköltségvetésében biztosítja és nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztésmegvalósítására.

Határidő: pályázat benyújtására 2024. április 30.
Felelős: polgármester

12. — Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelem elbírálása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: naperőmű létesítéséről van szó. Napelemparkok telepítéséhez módosítanikell a településrendezési eszközöket, a Helyi Építési Szabályzatot. Különleges övezetetszükséges létrehozni. A telepítés alapvető feltétele, amit megtudtam a cégektől, hogy anagyfeszültségű vezeték 100 méteren belül legyen, mert addig éri meg a telepítés, akkor kisebbaz a fajta hálózati veszteség, amivel a napelemet föl lehet tölteni. A terület tulajdonosávalnagyon régóta egyezkednek és most jutottak el odáig, hogy ez megvalósulás előtt tudna lenni.Ehhez viszont szükség van a módosításra.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?
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Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: a Kft. amelyik majd telepíteni fogja az elemeket a nemzeti cégtár szerint isnem egy nagy cég. Örülök, hogy megtalált minket 120125 km távolságból. Igaz, hogy nincslétszáma, de ez manapság nem jelent semmit. Az árbevétele sem sok, ez a beruházás legalábböt, de lehet hogy tízszeresébe fog nagyságrendileg kerülni. A városnak mi a haszna? Ezt a drágaföldet odaadjuk neki, hogy használja?

Dr. Sükösd Tamás: nem önkormányzati tulajdon a föld. Sajnos egyelőre a magyarenergiapolitika alapján közvetlen hasznunk nincs. Sárbogárd Város Önkormányzata egy m2olyan földet sem adott senkinek napelemre, amin bármit lehetett volna termelni. Amit adtunk,arról három hónapig hordtuk le a robbanóanyagot, szemetet, szennyezést, olajat és nem nőtt kirajta növény. Most már nő a gaz. Mindkét oldalon kizárólag olyanokat adtunk, ami termelésrenem alkalmas. Nem értek egyet azzal, hogy termőföldön legyen napelempark. Itt ez a területegy magántulajdonosé. Nagyon sokáig a HÉSZbe ezt bele kellett tenni, kell ez a különlegesövezet. Ezen vitatkoztak. Eltérők voltak a vármegyei gyakorlatok mindegyik főépítész másképpértelmezte ezt. Utána lett országos iránymutatás, most már mindenkinek ilyen különlegesövezetet kell létrehozni. A Magyar Állam azzal próbálja most ezt megnehezíteni, hogyháromszorosára emelte föl a fizetendő földvédelmi járulék összegét. Ezt úgy kell elképzelni,hogy amit a Borbarát kör bérel tőlünk területet vélhetően, amin a sátruk áll, ami nem alkalmastermelésre, mert telefonantenna van rajta és ez mellette van 0,9 AK. Ezért a 0,9 AKért aMagyar Állam 360.000 Ftot kér, hogy ki lehessen vonni. Azt gondolom, hogy ez egy projektcég valószínűleg mások állnak mögötte. Nem tudom hogyan találta meg a magántulajdonost ésbennünket. Nagyon komoly összeget kell mögé tennie, hogy ideiglenes más célú hasznosítástkapjon.

Borbély Sándor: van ebben kényszer? Teszem azt föl, hogy mindannyian úgy kelünk föl, hogyrossz kedvünk van és nem szavazzuk meg.

Dr. Sükösd Tamás: ha beperel bennünket elbukjuk. Ez joggal való visszaélés. Annyira töretlenés egyirányú a gyakorlat, hogy nem kellene plusz költség emiatt. A földhivatal nem engedikivonni még ideiglenesen sem, ha a települési átlagot meghaladja a minősége. Itt az előzeteshangok szerint nem haladja meg.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

101/2024.(TV.12.) határozata
Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelem elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Településrendezési eszközök részlegesmódosítása iránti kérelem elbírálása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a Polgármesterelőterjesztésében és az alábbi döntést hozza:

Az Eluxero Kft. (4640 Fonyód, Hátszegi u. 31.) kérelmére hozzájárul a Településrendezésieszközök (Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. (II. 2.) önkormányzatirendelet) részleges módosítására vonatkozó eljárás megindításához, annak érdekében, hogy a
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Sárbogárd 06/13 hrszú ingatlan, olyan új építési övezeti besorolásba kerüljön, mely lehetővéteszi 2 MW kapacitású naperőmű létesítését.

Az egyeztetési eljárás a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről,valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm.rendelet (továbbiakban: Eljr.) 66  67 .§ szerinti általános egyeztetési eljárás keretében történhet.

Az Eljr.7. § (7) bekezdése szerinti, önkormányzati főépítész által elkészített, megalapozóvizsgálat és alátámasztó javalat mellékletét képező Feljegyzést jóváhagyja.

A tervezői költségeket a Eluxero Kft. (8640 Fonyód, Hátszegi u. 31.) viseli.

A fentiek alapján a Képviselőtestület kezdeményezi a tervezői szerződés előkészítését.Valamint a módosítási tervdokumentáció elkészítését követően a partnerségi eljárás és azáltalános egyeztetési eljárás lefolytatását.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

13. — Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet feladatellátása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: több alkalommal beszélgettünk a körzetet ellátó doktornővel. Erősenkapacitáltam többféle lehetőséget és a hozzáértő kolléganővel felvázoltuk, hogy hogyan lehetneezt szerintünk megoldani. Az a legnagyobb problémája, hogy az állami finanszírozás terhéreelvégzendő feladatokat, azt mondta: ,.ha lelkiismeretesen megcsinálta, akkor nem maradt idejepénzt keresni", Azt mondta még, hogy úgy látja, hogy nem volt sikeres az, hogy szétválasztottáka háziorvosi és a fogorvosi finanszírozást. A háziorvosi finanszírozás elindult egy jó irányba, afogorvosi viszont nem. Ennek sajnos az a következménye, hogy a környéken szinte mindenpraxis üres. Megkérdeztem a doktornőt, hogy akkor nem szeretnee magánfogorvos lenniSárbogárdon? Azt mondta nem. Az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvényszerint minden további nélkül élhet a felmondási jogával.A rendelő rendben van, a rendelőintézet is. Infrastrukturális probléma nincs. Most megint azlesz, ami már sokszor megtörtént, hogy nincs fogorvos.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
102/2024.(TV.12.) határozata

Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet feladatellátása
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Zila Dent Kft. által területi ellátásikötelezettséggel működő Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet vonatkozásában 2024. augusztus31i hatállyal közölt egészségügyi feladat ellátási szerződés megszüntetését tudomásul veszi.
Sárbogárd Város Önkormányzata kötelezettséget vállal arra, hogy a területi ellátásikötelezettséggel működő Sárbogárd I. számú fogorvosi körzetben 2024. szeptember 1. napjátólegészségügyi szolgáltatóként továbbra helyettesítéssel tesz eleget az egészségügyi feladatellátási szerződésben foglalt valamennyi kötelezettségnek.

A képviselőtestület felkéri a polgármestert a helyettesítéssel kapcsolatos valamennyiszükséges intézkedés megtételére, az eljáró hatóságok értesítésére.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

14. — Szavazatszámláló bizottságok tagjainak megválasztása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?
Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: szavazatszámláló bizottsági tagokat szükséges választani, tekintettel arra,hogy június 9re ki van írva a közös Európai Uniós és önkormányzati választás. Szükséges lesza működés. Az előterjesztett személyek jelezték, hogy megválasztásuk esetén elfogadják atisztséget.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pontkapcsán?

Kérdés, észrevétel; hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
103/2024.(TV.12.) határozata

Szavazatszámláló bizottságok tagjainak megválasztása
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Szavazatszámláló bizottságoktagjainak megválasztása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a választási eljárásról szóló 2013. éviXXXVI. törvény 24. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az 54/2022.(II.11.)határozat alapján megválasztott, de időközben kiesőszavazatszámláló bizottsági tagokpótlására az alábbiszemélyeket választja meg:

1. Barát Tiborné Bercsényi u. 5.
2. Bihar Ferenc Pusztaegres, Hatvani u. 32.
3. Szántó Brigitta Kinizsi u. 20.
4. Boros Mihályné Ady E. u. 128. 1/4.
5. Iker József Lehel u. 28.
6. Simonné Kakas Brigitta Berzsenyi D. u. 10.
7. Farkas Tibor Elődvezér u. 28.
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Határidő: folyamatos
Felelős: címzetes főjegyző

15/1. Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017.(II.2.) önkormányzatirendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: a településrendezési eszközök kapcsán a Gksznél már elkezdtük módosítanikorábban a rendeletet. 45 szavazást igényel ahhoz képest, hogy az állami főépítész úr mikoradja vissza záróvéleménnyel, egyébbel. Ezt most visszaadta és ezért gondoltuk a testület eléhozzuk, hogy minden tudjon tovább menni. A szavazás után már hatályba tud lépni, mintrendeletmódosítás. Az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyenmódon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosításelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta:
Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselőtestületének

7/2024.(TV.16.) önkormányzati rendelete
Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/201 7.(II.2.)önkormányzati rendelete módosításáról

15/2. Városi Polgárőr Szervezet Sárbogárd hozzájárulási kérelme a szolgálati gépkocsi javításiköltségéhez
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a Polgárőr Szervezet szolgálati gépkocsija a Fejér VármegyeiRendőrfőkapitányság tulajdona, használatra kapták meg. Sajnos a jármű általánosmotorfelújításra szorul, ennek 500.000 Ft nagyságrendileg a költsége. Elnök úr azzal keresettmeg bennünket, hogy talán létre tudna jönni egy olyan fajta spontán konzorcium, amibenSárbogárd Város Önkormányzata, a vármegyei polgárőr szövetség, illetve ha jól tudom arendőrség lenne. 200.000200.000100.000 Ft volt az elképzelés. A polgárőrök munkájának ahasznosságát senkinek nem kell bemutatni. Azt a sajnálatos tényt sem kell senkinek bemutatni,hogy az egyébként általam ebben a tekintetben nem kedvelt pályázati struktúra miatt a magyarfalu programmal a legtöbb kicsi településnek új polgárőr autója van. 10.000 fő fölöttilakosságszámmal egyszer sem tudtunk ezen a pályázaton indulni. Ezt több helyen sérelmeztem.Ennek ellenére egyelőre nincsen ilyen kiírás, de figyeljük folyamatosan. Ha lesz akkor nyilvánmegpróbálunk megpályázni egy új gépjárművet. Addig viszont rendbe kell tennünk ezt aproblémát. Elnök úr kérelmével egyező az előterjesztés a 200.000 Ftra.Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán? i
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Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
104/2024.(TV.12.) határozata

Városi Polgárőr Szervezet Sárbogárd hozzájárulási kérelme
a szolgálati gépkocsi javítási költségéhez

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a , Városi PolgárőrSzervezet Sárbogárd hozzájárulási kérelme a szolgálati gépkocsi javítási költségéhez" tárgyúelőterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. évi költségvetésének általánostartaléka terhére 200.000 Ft támogatást biztosít a Városi Polgárőr Szervezet Sárbogárdüzemeltetésében lévő MFR554 frszú szolgálati gépjármű javítási költségéhez.Utasítja a polgármestert, hogy a képviselőtestület döntéséről a határozat megküldéséveltájékoztassa a kérelmezőt.

Határidő: tájékoztatásra: azonnal
kifizetésre: 2024. április 19.

Felelős: polgármester

15. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: köszönöm. Nincs bejelentésem.

Paczona Lajosné: hogyan működik a sárbogárdi zajrendelet?
Dr. Venicz Anita: nincs zajrendeletünk. Az országos szabályzat vonatkozik ránk.
Paczona Lajosné: mert azt olvastam, hogy önkormányzatok enyhíthetnek.
Dr. Sükösd Tamás: utoljára zajos problémára a sárszentmiklósi szárítóra emlékszem. Nem énvoltam akkor a polgármester, de ott kötelezték a tulajdonost, hogy tegyenek fel hangfogót.
Paczona Lajosné: kifejezetten arra gondolok, hogy vasárnapi fűnyírás.
Dr. Sükösd Tamás: a vasárnapi fűnyírást jelen pillanatban kettő helyen korlátozzák Fejérvármegyében. Székesfehérváron illetve a Velencei tó partján.

Paczona Lajosné: a volt kertészetben a fóliák milyen állapotban vannak? A múltkori szélviharnagyon megtépázta.
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Dr. Sükösd Tamás: egyelőre állnak a lábukon. Szét fogjuk szedni, mivel nem termelünk ott. Aza cég, aki ezeket bérbe vette és művelte, ők úgy tűnik, hogy tulajdonosi vita miatt nem folytatjáktovább a munkát. Sok mindent folyamatosan ki tudunk adni, mert ezek a kicsi zárt kerteknagyobb mezőgazdasági termelőknek nem érik el az ingerküszöbét. Lesz egy személy, akimegműveli, mi pedig folyamatosan számoljuk fel az ott lévő dolgokat.
Nedoba Károly: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Dr. Prágerené Topp Erika: szeretnék utolsóként bejelentést tenni.

Tóth Béla: a költségvetés elfogadása után úgy gondoltam az én körzetemben is fog valamitörténni. Amelyik utcák, járdák rendbetételét kértem, azok mikor lesznek megcsinálva?

Dr. Sükösd Tamás: amiket meg kellett csinálni, megcsináltuk. Kátyúzás, stb. A járdafelújítás ismeglesz.

Aranyos József: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Erős Ferenc: már jeleztem a Rákóczi u. és a temető sarkán lévő árkot. Még nem történt semmi.
Dr. Sükösd Tamás: az önkormányzat gépe nem jó ehhez a munkához, de hamarosan meg leszcsinálva.

Bágyi Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Ébl Zoltán: Tolna televízió adásában láttam, hogy a varjak távoltartására van egymagánvállalkozó, aki ragadozó madarakkal riasztást csinál. Nagyon sok a varjú avárosközpontban.

Nedoba Károly: erről hallottam. Egy bizonyos idő után már eredménytelen.

Dr. Sükösd Tamás: megcsináltuk azt, amit a magyar jogszabályok engednek. Kértemengedélyeket. 600.000 Ftot költöttünk engedélyezésre pár éve. Jöttek a szabadnapos tűzoltókfészkelési időszakon kívül, visszavágták a fákat, levették a fészkeket. A varjak megérkeztek,építettek még több fészket. Utánanézek ennek a riasztásnak.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem.

Dr. Sükösd Tamás: ha minden úgy marad, ahogy a mostani kiírásokból látszik abból azkövetkezik, hogy egy testületi ülés lesz még, jogilag van még több október 1ig. A júniusi sorosülés a választások után lesz. A választások után hónapokig nem lép hatályba az eredmény.Megadom a szót Dr. Prágerné Topp Erikának.

Dr. Prágerné Topp Erika: először szeretném megköszönni Novák Kovács Zsoltnak a tegnapibeszélgetésünk alapján nyújtott segítséget. Arról van szó, hogy Pusztaegresre költözött Dr.Bányi Éva, akivel elég jó kapcsolatot alakítottunk ki. Zsoltot megkértem, ha lesz rá lehetőség amúzeumban egy tárlatot biztosítson számára.
Zene: Beethoven Für Elise
Elköszönök tőletek. Ez nem egy hosszú döntésfolyamat. Ezt az élet hozta. Majd az időfolyamán mindenkivel közlöm. Nagyon fogtok hiányozni, nagyon jól éreztem magam akörötökben. Mindenkinek szeretném megköszönni a segítőkész támogatást. Ti tudjátok alegjobban, hogy többféle vélemény van, többféle ember. Nem szeretném, ha bármilyen olyaninformáció menne ki innen, hogy a testülettel van problémám. Nem. Ez a döntés teljesenmásirányú és így tisztességes, hogy bejelentsem. Ezt sajnos véglegesen az élet hozta, hogy nem
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lehetek tovább veletek. Ettől függetlenül a munkában továbbra is részt veszek. Szeretnélekbenneteket egy kicsit megvendégelni egy kis süteménnyel.

Dr. Sükösd Tamás: én nagyon sajnálom amit mondasz, de nem pontosan értem, Ez mit jelent?
Dr. Prágerné Topp Erika: azt szerettem volna közölni, hogy a munkámat október 1i g folytatomtovább, de nem indulok a választáson.

Dr. Sükösd Tamás: köszönöm a bejelentésedet, a magam részéről sajnálom.

Egyéb bejelentés nem volt,Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételta nyílt ülést 10.06 órakor bezárta azzal,hogy a képviselőtestület zárt ülésen Jolytatja tovább a munkát.

Dr. Sükösd Tamás
polgármester

DI
Dr. Venicz Anita

címzetes főjegyző

B "E 28 A. D AHTóth Béla Erős Ferencképviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő
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